
Mato Franjičević 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Koliki je ukupni broj, kao i ukupna vrijednost 

realiziranih predmeta javnih nabava u razdoblju od 1. 1. 2007. do 31. 12. 2011. u javnim 

poduzećima i svim gospodarskim društvima u kojima državni kapital prelazi 50% na 

entitetskim i kantonalnim razinama? Od toga, koliko je predmeta i u kojem iznosu realizirano 

putem tendera sukladno zakonu, a koliko predmeta i u kojem iznosu neposrednom 

pogodbom?“ 

 

 


